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Abstract (en)
[origin: WO2021086603A1] Cooling circuit (24) for a vehicle, in particular a motor vehicle, this circuit having a pump (26) having at least one rotor
that is driven in rotation by a motor (33) and configured to force the circulation of cooling liquid in the circuit, characterized in that the at least one
rotor includes at least one driving screw (28) that is driven by the motor, and at least one driven screw (30) that is driven by the at least one driving
screw, the driving screw(s) and driven screw(s) being configured to force the circulation of cooling liquid in the circuit.

Abstract (fr)
Circuit de refroidissement (24) pour un véhicule, en particulier automobile, ce cicuit comportant une pompe (26) comportant au moins un rotor
entrainé en rotation par un moteur (33) et configuré pour forcer la circulation de liquide de refroidissement dans le circuit, caractérisé en ce que
ledit au moins un rotor comprend au moins une vis menante (28) entrainée par ledit moteur, et au moins une vis menée (30) entrainée par ladite au
moins une vis menante, les vis menante(s) et menée(s) étant configurées pour forcer la circulation de liquide de refroidissement dans le circuit.
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